
 

 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Αναγκαία προϋπόθεση για την συμμετοχή του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας 

(ΥΠΕΘΑ) σε αναπτυξιακά προγράμματα οπλικών συστημάτων, αποτελεί η ύπαρξη 

σχετικής επιχειρησιακής απαίτησης, από το οικείο Γενικό Επιτελείο και η συνακόλουθη 

προτεραιοποίησή της στον εξοπλιστικό προγραμματισμό για την υλοποίηση των 

προβλέψεων της ισχύουσας Δομής Δυνάμεων. 

Στο ανωτέρω πλαίσιο, οι αρμόδιες υπηρεσίες του ΥΠΕΘΑ και των Γενικών 

Επιτελείων, με βάση τις προβλεπόμενες διαδικασίες του Εθνικού Αμυντικού 

Σχεδιασμού εξετάζουν όλα τα προγράμματα ανάπτυξης νέων οπλικών συστημάτων για 

την ενίσχυση των Ενόπλων Δυνάμεων (ΕΔ), καθώς επίσης και τη δυνατότητα 

συμμετοχής της Εγχώριας Αμυντικής Βιομηχανίας σε αυτά, με σκοπό την αναβάθμιση 

των επιχειρησιακών δυνατοτήτων των ΕΔ. 
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